

Gudbrandsdal krets

Referat fra kretsstyremøte 05.12.2018 Follebu speiderhus

Tilstede: Eli-Brit Y. Holen, Rita Tangen Mathisen og Iver Kval på Skype

Forfall: Katrine Stensland, Oda Lagmandsveen

Kretsting

Møtet ble benyttet til å gå igjennom innkalling og sakspapirer til kretstinget.

Regnskapet ble gjennomgått og det ble satt opp budsjett.

I tillegg ble det diskutert to saker som kretsstyret ønsker å fremme for kretstinget.

Bakgrunnen for disse to sakene er at gruppene ikke stiller med representanter inn i kretsstyret. Pr nå er det ingen som har meldt seg som kretsleder eller visekretsleder, noe vi må ha etter speiderforbundets lover.

- Forslag om vedtak for å se på hva en mulig sammenslåing med Vest Oppland krets vil si.
- Forslag om vedtak om direkte grupperepresentasjon i kretsstyret.

Vi gikk også igjennom terminlisten og der er det enda en del arrangementer som ikke er avklart. Det har blitt purret på aktuelle grupper.

Arbeidsplan og langtidsplan er justert i forhold til nye prioriteringer hos NSF.